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Närvarande 

Från rådet    

Anders Nordmark, ordförande  

Kerstin Hållbus, vice ordförande 

Bo Nässlander, ledamot 

Kent Malmqvist, ledamot 

Eva Larson, ledamot 

Lilia Kalmér, ledamot 

 

Från stadsdelsförvaltningen 

Toni Mellblom, avdelningschef 

Eva Schweitz, tf avdelningschef 

 

Förhinder  

Gunborg Johansson, ledamot 

Hillevi Andersson, sekreterare 

 

Sekreterare 

 

Hillevi Andersson 
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1. Sammanträdets öppnande 

Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordningen fastställdes. 

2.  Val av justerare 

Kerstin Hållbus utsågs till justerare av dagens protokoll.  

3. Avdelningschef Toni Mellblom presenterar sig 

Toni Mellblom presenterade sig för rådet. Toni berättade om sin 

bakgrund och om sin erfarenhet av arbete inom 

funktionsnedsättningsområdet.  

4. Nämndärenden 

Förvaltningen och rådet gick igenom de ärenden som ska behandlas 

på stadsdelsnämndens sammanträde den 17 mars. Rådet hade 

synpunkter på följande ärenden: 

 

Öppna väggar, muralmålningar och andra gatukonstprojekt 

Rådet instämmer i förvaltningens svar på medborgarförslaget. 

 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd bör stärka sitt engagemang 

i klimatomställningen  

Rådet anser att i nybyggnationer av till exempel förskolor är det 

rimligt att solfångare/paneler installeras som ett led i att skapa en mer 

miljövänlig framtid.  

 

Helhetssyn och tillgänglighet, funktionshinderinspektörernas 

granskningsrapport 

Rådet är positiv till förvaltningens gensvar på rapporten. Rådet 

poängterade att det är av stor vikt att brukarperspektivet förstärks i 

utredningar och beställningar i enlighet med de förbättringsområden 

som identifierades av funktionshinderinspektörerna.  

5. Övrig information från förvaltningen 

Toni Mellblom informerade rådet om att i stadens nätverk för 

avdelningschefer inom funktionsnedsättningsområdet har frågan om 

hur staden kan sätta mer fokus på funktionshinderfrågor tagits upp. 

Avdelningschefsnätverket kommer att arbeta vidare med denna 

fråga. Rådet ställde sig positiv till stadens avsikt att rikta mer 

uppmärksamhet på funktionshinderfrågorna. 

Förvaltningen informerade om att rekvirering av Socialstyrelsens 

medel för kompetenssatsning till baspersonal inom 

funktionshinderområdet kommer att ske centralt från Stockholms 

stad och inte på stadsdelsnivå.  
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Förvaltningen informerade om kommande besök till rådet. Den 7 

april kommer biträdande enhetschef för socialpsykiatrin, Mirja 

Dahlberg, att besöka rådet. Den 12 maj besöker två handläggare 

från Trafikkontoret rådet. 

6. Övriga frågor 

Rådet har i en skrivelse till Trafikkontoret beskrivit problematiken 

med cykelbanan på Hägerstensvägen samt har i skrivelsen framfört 

ett förslag för hur problemet kan lösas (bilaga 1).  

Rådet ställer sig bakom HSO:s och RSMH:s yttrande avseende 

kommunstyrelens remiss ”Förslag till reviderade riktlinjer för 

kommunalt bostadsbidrag till personer med funktionsnedsättning”. 

Rådet bilägger yttrandena till protokollet (bilaga 2 och 3). 

7. Avslutning av mötet 

Ordförande tackade samtliga ledamöter för dagens sammanträde och 

förklarade mötet avslutat.  

Besök av nämnden 

Gruppledarna för respektive parti i stadsdelsnämnden var inbjudna 

till dagens sammanträde. Rådet besöktes av Carita Stenbacka 

Tenezakis, ledamot, gruppledare för Vänsterpartiet,  

Johan Faxér, ledamot, Miljöpartiet samt Larsolof Blixt, ledamot, 

Socialdemokraterna. 

 

Bilagor 

1. Cykelbanan Hägerstensvägen 

2. HSO:s yttrande över remiss ”Förslag till reviderade riktlinjer för 

kommunalt bostadsbidrag till personer med funktionsnedsättning”. 

3. RSMH:s yttrande över remiss ”Förslag till reviderade riktlinjer 

för kommunalt bostadsbidrag till personer med 

funktionsnedsättning” 

 


